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Redactie 

Peter van de Zande 

peterz@vliegclubseppe.nl  
06 53719766  
Maasland 101, 5144 EV Waalwijk 

  

Bestuur Vliegclub Seppe 

André Oremus (voorzitter)  
voorzitter@vliegclubseppe.nl 

06 39605322 

 

Maikel Hereijgers (secretaris) 

secretaris@vliegclubseppe.nl 

06 57343674 

 

Peter van de Zande 

(penningmeester) 

penningmeester@vliegclubseppe.nl 

06 53719766 

 

Bestuur Stichting  

Vliegmaterieel Hoeven 

Hans van Dijk (voorzitter) 

voorzitter-svh@vliegclubseppe.nl 

06 51203238 

 

René Laribij (secretaris) 

secretaris-svh@vliegclubseppe.nl 

06 50505574 

 

Frank Oskamp (penningmeester) 

penningmeester-svh@vliegclubseppe.nl 

06 21111533 

 

 

Operations 

Marcel Stevens 

operations@vliegclubseppe.nl 

06 45406416 

 

 

Bestuur Vliegschool VCS 

Hans Philipse (voorzitter) 

jlphilipse@planet.nl 

06 11002176 

 

Wim Janssen (penningm/secr) 

stemowi3@gmx.com 

06 11456828 

 

Rudy Muller (lid) 

rudymuller@hetnet.nl 

06 51751514 
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Instructeurs 

Jo van Sprang (HT) 

LAPL, PPL, CPL, IR-SE, NQ, FI, SET-Ces-

sna, Aerobatics, BT. 

Examiner: profchecks/examens  

Javansprang16@gmail.com 

06 53595091 

 

Martin van der Laan  

LAPL, PPL, CPL, IR, BT, Aerobatics, ST, 

FI, NQ, Examiner: profchecks/exa-

mens 

martinvdlaan@outlook.com 

0034.662576304 

 

Theo van Sprang 

LAPL, PPL, CPL, IR-SE/ME, FI, BT, NQ, 

FCL945 bevoegd SEP verlengingen-

vansprang747@hotmail.com 

06 48314801 

 

Gerard Ververs 

LAPL, PPL, CPL, FI, IR-SE, NQ, FCL945, 

bevoegd SEP verlengingen, examiner: 

profchecks/examens  

gerardververs@gmail.com 

06 51417463 

 

Emile Boesenkool 

CPL, PPL, LAPL, IR SE FI met FCL 945 

bevoegdheid SEP verlengingen en NQ 

Emile_boesenkool@me.com 

06 25533361 

 

Marco Ritfeld 

CPL (a), IR (a), NQ(a), Aerobatic (a), 

MEP (land), SEP (land), FI(a)-restricted 

Brievenbus_marco@gmx.com 

06 17171824 

 

 

 

 

Bob van der Weele 

ATPL(A), FI(A), IRI(A) SEP, TRI,  

Jvanderweele1957@kpnmail.nl 

06 25121137 

 

Safety manager 

Victor Kruis 

safety@vliegclubseppe.nl 

06 27082661 

 

 

Barbeheer 

Lia Damen 

liadamen@outlook.com 

06 51233586 

 

Vliegclub 

Correspondentieadres  

Margrietstraat 7 

4744 AJ Bosschenhoofd 

 

Bezoekadres  

Past. V. Breugelstraat 93d,  

4744 RC Bosschenhoofd 

0165 202779 

 

Website 

www.vliegclubseppe.nl  

 

Email 

secretaris@vliegclubseppe.nl 

 

Betalingen 

Vliegclub Seppe (penningmeester) 

NL72ABNA0462938069 

 

SVH (penningmeester) 

NL04RABO0123751225 

 

Vliegschool (penningmeester) 

NL91INGB0000183943 

mailto:martinvdlaan@outlook.com
mailto:gerardververs@gmail.com
mailto:Emile_boesenkool@me.com
mailto:Brievenbus_marco@gmx.com
mailto:Jvanderweele1957@kpnmail.nl
mailto:safety@vliegclubseppe.nl
mailto:liadamen@outlook.com
http://www.vliegclubseppe.nl/
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VAN DE REDACTIE 
Beste lezer. 

 

Ik had diverse redenen om niet mee te gaan met de 

eerste TourdeJour van dit jaar, in het bijzonder door de 

jaarlijkse controle van de kascommissie – die trouwens serieus en prettig is verlopen - 

en nog allerlei andere zaken die met de 9e maart samenvielen. 

Het was voor mij de eerste keer dat ik niet (als organisator) ben meegegaan en eerlijk 

gezegd, het voelde wel wat vreemd. 

Ad Akkermans heeft mijn taken overgenomen en daar heb ik het volste vertrouwen in 

en dat gevoel werd bevestigd toen ik in de loop van de zaterdagmiddag alleen maar 

blije gezichten met rode koontjes de club zag binnendruppelen. 

Ze waren allemaal enthousiast over de organisatie, over de route, over het weer, over 

de vluchten, en niet minder over het gezelschap zelf. 

De debriefing borrel verliep dan ook met veel verhalen en veel gelach. 

De foto’s elders in dit blad onderstrepen dit beeld. 

 

We hebben een aantal winter thema-avonden achter de rug en gezien de grote be-

langstelling telkens weer, voldeden de gekozen onderwerpen en de gekozen sprekers 

aan de verwachtingen. 

Nu het voorjaar is aangebroken, focussen we ons weer op het vliegen zelf en als ik de 

vele boekingen in AeroPlus zie, gaat dat wel goedkomen. 

Nu nog hopen dat het weer een beetje meewerkt. 

 

Volgende week vrijdag, 22 maart, is de Algemene voorjaarsledenvergadering en de 

aansluitende deelnemersvergadering van de SVH. Ik roep alle leden zijn/haar stem te 

laten horen, want dan weet het bestuur tenminste wat er onder de leden leeft om er 

vervolgens goed naar te kunnen handelen. 

Dus, schrijf je in via de website (aanmelden ALV). De aanvang is 20.00 uur. 

 

In dit nummer de eerste vliegverhalen van het nieuwe jaar, operationele mededelin-

gen, het bestuur laat van zich horen en de commissie TourdeFrans is ook weer goed 

bezig.  

Maar liefst 4 nieuwe leden stellen zich ook voor. 

 

Oh ja, wat hebben we gesmuld van de heerlijke slagroomtaart ter gelegenheid van de 

officiële oprichtingsdatum van onze vliegclub, 60 jaar geleden. Zie de cover foto. 

 

Het volgende nummer verschijnt medio april 2024 en je kunt je bijdrage(n) zoals ge-

woonlijk kwijt bij de (peterz@vliegclubseppe.nl) 

 

Vriendelijke groet,  

Peter Z  

http://www.vliegclubseppe.nl/activiteiten/263/algemene-ledenvergadering
mailto:peterz@vliegclubseppe.nl
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VAN DE VOORZITTER 
 

9 Maart was echt de aftrap van het nieuwe vliegseizoen. Met 

eindelijk weer eens prachtig weer werd koers gezet naar 

Bonn Hangelar. Voor de lunch arriveerden we op Osnabrück-

Atterheide, om daarna met vijf toestellen terug te vliegen 

naar Seppe. Verderop in de Albatros kan je er meer over le-

zen. Voor Ad Akkermans was het de eerste keer dat hij de re-

gie had over de TourdeJour en dat ging hem heel goed af. Dat er maar vele mogen 

volgen, zou ik zeggen. Een andere primeur was de VCS-lady-power die gedemon-

streerd werd. Voor zover we konden nagaan, was het de eerste keer dat een clubtoe-

stel aan een TourdeJour deelnam met drie gebrevetteerde dames aan boord. Met zijn 

drie-en-twintigen in totaal zijn de dames nog flink in de minderheid binnen de club. 

Het goede nieuws is dat het aantal gestaag toeneemt.  

 

Bij de voorbereiding van de vliegtochten valt mij altijd op hoeveel sneller of langza-

mer de ene piloot klaar is met zijn vluchtvoorbereiding dan een ander. Doet die snelle 

vluchtvoorbereider het dan minder zorgvuldig, of is hij of zij er gewoon veel handiger 

in? Wanneer je net je brevet hebt behaald en je de vluchtvoorbereiding moet doen 

naar een onbekend buitenlands veld (en weer terug) heb je daar toch een hele kluif 

aan. Waar vind je wat op de meest efficiënte wijze? Waar moet je de meeste aandacht 

aan besteden en wat heb je achter de hand als tijdens de vlucht er toch veranderin-

gen nodig zij? Hoe zet je de moderne apps en tools voor jou het handigst in? Vanaf 

je tablet je vluchtplan filen, of toch maar via Homebriefing? Geen gek idee om hier 

eens een thema-avond aan te wijden.  

 

Het behalen van een vliegbrevet is eigenlijk een “License to Learn”. Er is dan nog zo-

veel te leren, veel zaken waarvan je in het begin nauwelijks benul hebt dat ze bestaan 

of kunnen gebeuren. Dat ondanks de gedegen vliegopleiding, die je net achter de 

rug hebt. Uren maken, ervaring opdoen en behoedzaam je grenzen verleggen, is de 

juiste aanpak. Dat je lid bent van een vliegclub is hierbij een heel groot voordeel. Je 

kunt kosteloos gebruik maken van al die collectieve kennis en ervaring die aanwezig 

is binnen de club. 

Trouwens dat leren, dat houdt tijdens je hele vliegcarrière nooit op. Of je nou 50 uur 

of 5000 uur in je boekje hebt staan. 

 

 
Andre Oremus 

Voorzitter  
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DE GROTE DRIEHOEK 
Vrijdag 9 maart. Vandaag was poging zeven voor de grote overland vlucht. Ik 

wachtte hier al weken op, maar steeds werd het gecanceled door het weer. De 

zon scheen en het zag er goed uit. Het ging eindelijk gebeuren! EHSE-EHLE-

EHMZ-EHSE. Dat werd de route. Ik had de dag ervoor mijn vliegplan verstuurd 

en in de ochtend mijn navigatieplan gemaakt. Ik was er helemaal klaar voor.  

 
Om 10.00 uur lokale tijd steeg ik op. ‘Veel plezier kleine aap!’ zei papa tegen me over 

de radio. Hij was aan het lesgeven in het circuit. Ik keek naar buiten en vond het zicht 

toch een beetje tegenvallen. Er hing een heiige laag, waardoor het zicht minder hel-

der was, dan wat8 ik had gehoopt. Er stond ook redelijk wat wind op hoogte. Ik werd 

steeds heen en weer geschut. Maar ik mocht niet klagen, want eindelijk hing ik weer 

in de lucht. Boven Breukelen riep ik Lelystad op. Het was er ontzettend druk, ik kwam 

er nauwelijks tussendoor.  

Alles verliep soepel, baan 05 in gebruik en 

wat crosswind, wat een goede oefening 

was. Even de landing afrekenen, een stem-

pel laten zetten en het was tijd voor de vol-

gende bestemming: EHMZ.  

Nadat ik de Bravo departure had gevlogen 

en DutchMil had opgeroepen, was het in-

eens best stil. Ik was aan het genieten van 

de vlucht en lekker naar buiten aan het tu-

ren. Eenmaal bij Zierikzee was het tijd om 

Midden-Zeeland op te roepen. Baan 09 in 

gebruik. Het was nog steeds heiig. Toen ik 

bij het entry point aankwam, zat er één kist 

op downwind. Ik maakte een 360 en joinde 

lefthand downwind voor runway 09.  

Ik realiseerde me, dat ik mijn circuit te nauw 

het gemaakt om de noise abatement route 

goed te vliegen. Ik probeerde het op te los-

sen door een ruime 360 te maken, maar ik kwam weer te nauw uit en was het zicht 

op de baan verloren. ‘Waar ben je nou mee bezig man’ zei ik enigszins verstrooid te-

gen mezelf. Ik vloog het circuit uit en joinde opnieuw via het entrypoint. Deze keer 

kwam ik wel goed uit, vloog een net circuit en maakte best een aardige landing.                                                                                                            

Na het afrekenen van mijn landing, vond ik, dat ik wel een pauze had verdiend. Ik be-

stelde een Cola zero en een stuk chocolade truffeltaart, terwijl ik onderwijl mijn log-

boek invul;de. ‘Dit is wel echt hét leven’ zo voelde ik me. Nadat ik mijn taart had op-

gegeten, was het tijd voor de laatste leg; terug naar Seppe. Ik was een beetje teleur-

gesteld, want na deze vlucht was het klaar en heb ik geen excuus meer om drie uur 

op een dag te vliegen. Toen ik aankwam bij Seppe stond er een gemene en erg varia-

bele crosswind. Ik draaide naar final en ging alle kanten op: ‘podverdomme zeg’ 

mompelde ik.  
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Vlak voor de baan kreeg ik een harde windstoot van 

rechts. ‘Papa Charlie Lima go around!’ zei ik over de 

radio. Op downwind hoorde ik mijn vader weer over 

de radio: ‘Berenice, meer power op final, zo’n 40%’ 

zei hij. ‘Roger’, antwoordde ik. Ik had ook besloten 

dat ik met één standje flaps ging landen om meer 

controle over de kist te hebben. Ik draaide weer naar 

final, deze keer iets te snel en met maar één standje 

flaps. Ik had gelijk minder last van de wind. De snel-

heidsmeter ging op en neer. Boven de threshold ging 

mijn power terug. Boem, touchdown. 

 

Groetjes 

Berenice van der Weele 

 

++++++++++ 

 

ROLKARRETJE 
 

Om uw lenigheid te ondersteunen bij het 

drainen/strainen en bovenal ook om aan de 

onderkant makkelijk te kunnen poetsen, is 

in de hangaar nu een trolley aanwezig om 

als een ware limbodanser(es) onder het toe-

stel door te kunnen gaan. 
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20 JAAR BESTUURSLID 
Herkent u hem nog in onderstaand artikel van de Albatros? 

Inderdaad, het is André Oremus, die afgelopen maand 20 jaar aan het roer stond 

van Vliegclub Seppe. Wat ons betreft mag hij best nog een tijdje doorgaan. 

André, gefeliciteerd met dit jubileum. 
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NIEUWE RUBRIEK 
Vanaf dit nummer plaatsen we iedere maand de quote van de maand van een 

clublid. 

De primeur is voor Henrik Nuijten. 

Wie volgt? 

+++++++++++ 
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TOURDEJOUR 2024 NR 1 
 

De eerste geplande TourdeJour van dit jaar.  

 

Na het opstaan eerst naar buiten gekeken en jawel, het is goed vliegweer vandaag. 

Onderweg naar Seppe belt Hans Werner Müller nogmaals om te vragen of het toch 

wel doorgaat. Hij meldt dat het weer in Bonn-Hangelar er prima uitziet en dat hij 

klaar staat om ons te ontvangen. 

Op Seppe aangekomen, zie ik dat een aantal van de vliegers al druk bezig is met de 

clubkisten, ze hebben er duidelijk zin in. 

Planning is te vliegen via Bonn-Hangelar (koffie) naar Osnabrück-Atterheide voor de 

lunch bij Leonardo en hierna terug naar Seppe voor de borrel. 

 

Vermeldingswaardig is dat we 1 kist bezet hebben met vrouwelijke piloten, dat heb ik 

in alle jaren dat ik lid ben van de club nog niet meegemaakt. Geweldig. 

We vliegen vandaag met de 2 clubkisten, met de PH-USN en de PH-JAA. De N213GC 

zal zich later bij ons voegen in Osnabrück-Atterheide 

Afspraak was om 10:00 uur te "hangen" en iedereen gaf daar gehoor aan, zodat we 

keurig op tijd aankwamen op Bonn-Hangelar. Daar stond Hans Werner te zwaaien 

met de Hollandse driekleur om ons te verwelkomen.  

 

Hans Werner had weer rijkelijk een tafel met koffie, thee, frisdrank en natuurlijk gebak 

klaar staan.  

We hadden vooraf overlegd over het formaat en de hoeveelheid gebak, omdat dit de 

vorige keer nogal veel was. Hij heeft er bijna aan voldaan Formaat koek is in Duits-

land is toch ietwat anders dan bij ons. 

Na onze hartelijk dank te hebben uitgesproken voor de ontvangst en korte blik op 

zijn nieuwe kist werden we door Hans Werner uitgezwaaid, wederom met de drie-

kleur. 
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Op naar Osnabrück-Atter-

heide. Was voor ons een 

prima tripje op 3 á 4000 ft.  

Wel opgemerkt, dat de 

dame en heer bij Langen 

info wat korter van stof wa-

ren, dan wat ik persoonlijk 

gewend was. Blijkbaar wil 

men er wat strakker op zit-

ten. Het onmiddellijk bevestigen van een vliegplan doen ze daar wel erg goed. 

Aangekomen op Osnabrück-Atterheide blijkt de N213GC ook op de parkeerplaats te 

staan, dus kunnen we gezamenlijk aan tafel. Deze staat keurig klaar voor onze leden. 

Omdat we van tevoren onze keuze van de maaltijd hebben doorgegeven, zitten we 

om 13:45 uur aan de lunch. Het ziet er prima uit en zo te horen, smaakt het ook goed. 

Nette bediening en prima eten geeft mij het idee om nog eens hiernaartoe te gaan. 

De terugvlucht verliep zonder problemen aan onze zijde en we waren precies op tijd 

terug op Seppe voor de weersomslag.  Na aftanken en poetsen van de kist, waarbij ik 

hulp kreeg van 2 dames, waarvoor mijn hartelijke dank, tijd voor een borrel en een 

hapje. 

Hierdoor wéér te laat thuis voor het avondeten.  Was zo gezellig. 

 

Een geslaagde vliegdag na al die regen ellende van de afgelopen tijd, zodat we nu al 

uitkijken naar de volgende trip. Aan enthousiasme van deze vliegers kan het niet lig-

gen. 

Allen dank voor de fijne dag en speciale dank aan Hans Werner. 

 

Groetjes, Ad Akkermans  
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LEERLINGEN LET OP! 
 

De TourdeFrans komt eraan.  

 

Al vele jaren organiseert onze vliegclub een jaarlijkse vliegtocht van een volle 

week door Europa. Voorheen ging men naar het vliegveld Bourg en Bresse in 

Oost-Frankrijk. Van daaruit werden dagelijks vliegtochten gemaakt richting 

Zwitserland, de Alpen of richting het Rhône dal. Er werd ook door instruc-

teurs en leerlingen aan deelgenomen voor het maken van buitenland navi-

gatie vluchten of lokale training. 

Nu willen de organisatoren, na jaren de hele week van de ene plaats naar de 

andere plaats te hebben gevlogen, opnieuw een aantal dagen op eenzelfde 

vliegveld verblijven, zodat het ook voor leerlingen en pas gebrevetteerden 

interessant is om mee te gaan.  

 

Wat is de bedoeling? 

Het is de bedoeling leuke en leerzame vluchten te maken en veel vliegvelden 

aan te doen met in de avond een gezellig samenzijn. 

Het voorlopige plan voor deze zomer is een tocht naar de Poolse grens en 

via verschillende vliegvelden naar Venetië te gaan en daarna naar Pontarlier 

LFSP, een veld in Oost-Frankrijk (1.000m asfalt en 900m gras, 2700’ elevatie) 

om daar voor een paar dagen lokaal te vliegen en daarna via via weer naar 

huis terug te keren. 

(Leerling)vliegers die niet de hele tocht willen meegaan, kunnen rechtstreeks, 

met eventueel tussenlandingen, naar Pontarlier vliegen of zelfs met de auto 

komen en daar een paar dagen trainen. 

De Robins zijn geboekt en de organisatie wil graag inventariseren wie van de 

leerlingen, pas gebrevetteerden en instructeurs belangstelling hebben om 

mee te gaan. Aanmeldingen zijn voorlopig geheel vrijblijvend. 

 

Voor meer info zie ook de Albatros februari editie en de info van de organi-

satie elders in dit blad. 

Aanmelden kan via een telefoontje met Gijs van Abeelen.      06.54356553. 

 

 
Jo van Sprang 

Head of training  
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ik me weer af, of er toch wel voldoende belangstelling voor is. Eigenlijk onzin, want 

we hebben nog nooit over belangstelling te klagen gehad. 

We waren met zeker 80 gasten ondanks een paar afmeldingen op het laatste mo-

ment vanwege ziekte en we mochten veel nieuwe leden ontmoeten. 
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 

 

Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering op vrijdag 22 maart. 

Aanvang 20.00 uur in het clubgebouw. 

 

Agenda Algemene leden vergadering 
 

• Opening door de voorzitter 

• Berichten van verhindering en presentielijst 

• Notulen vorige ALV van 24 november 2023 

• Ingekomen stukken 

• Mededelingen van het bestuur 

• (Her-)verkiezing voorzitter, kandidaat André Oremus 

• Huishoudelijk reglement 

• Vertrouwenscontactpersoon 

• Jaarrekening 2023 

• Verslag kascontrolecommissie 

• Verslag Safety Manager 

• Aanschaf zonnepanelen 

• Stand van zaken commissies 

• Vliegschool SOO toelichting 

• Rondvraag 

• Sluiting 

 

Na een korte pauze volgt de deelenemersvergadering van Stichting vliegmaterieel 

Hoeven  
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Agenda deelnemersvergadering SVH 

 

1. Opening door de voorzitter  
2. Afmeldingen 

3. Ingekomen stukken 

4. Notulen deelnemersvergadering 24 november 2023 

5. De financiën (jaarcijfers) 

6. Mededelingen over de vloot (avionica) 

7. Wat verder ter tafel komt 

8. Rondvraag  

9. Sluiting  

 
Ook hier geldt dat de agenda en financiële stukken voorafgaand aan de vergadering 

zullen worden toegezonden. 

 

Allemaal van harte welkom. 

 
++++++++++ 

 

 

TOUR DE FRANS 2024 
 
In de vorige edities meldden we dat we in de week van 24 juni a.s. weer een ge-

weldig Vliegkamp gepland hebben met een mooie route door Europa met als be-

langrijke tussenstop Pontarlier( LFSP. Inmiddels hebben we al wat meetings ach-

ter de rug waarin we de voorlopige route en veel details besproken hebben. Onze 

Peter, die afscheid heeft genomen van de commissie, was nog wel bij deze mee-

tings aanwezig. Hij moet tenslotte nog wel een beetje afkicken. De laatste mee-

ting was een soort van afscheidsdiner, waarbij de Ricard rijkelijk vloeide. Geluk-

kig reed Gijs ons Peterke naar huis….. 

 

Zoals we vorige keer aangaven, is Pontarlier in de Franse Jura in principe onze “be-

stemming”. Het wachten is nog steeds op de voorzitter van de lokale vliegclub, die 

toch wel erg nerveus lijkt te worden van zoveel “Top Guns” op zijn veld. Zeker ook, 

omdat er misschien een oldtimer meeting in het bewuste weekend zal plaatsvinden. 

Maar mocht Pontarlier niet lukken, dan gaan we een veld in de buurt zoeken. Gijs en 

ik gaan de komende weken die kant uit om daar de velden, de JET A1 pompen, de 

hotels, de restaurants, de kroegen, de huurauto’s en de kwaliteit van de lokale wijn te 

bekijken. Kortom, dat komt goed!  

De exacte route moeten we nog plannen, maar het idee is vanaf Seppe door Duits-

land richting Oostenrijk te vliegen. Van daaruit naar een bijzonder veld in Slovenië en 
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dan weer een keer Venetië-Lido aan te doen. Een mooiere bestemming in Europa is 

er bijna niet! Van daaruit plannen we via Turijn en Sion richting Pontarlier te vliegen. 

In die route zitten dus zeker wat Alpen, maar natuurlijk bouwen we alternatieven in, 

voor het geval de weersom-

standigheden een veilige 

VFR doorgang niet mogelijk 

maken.  

Op de heenweg ontkomen we er niet aan om de Alpen te doorkruisen, hoewel er een 

oostelijke route is, die aanmerkelijk  minder hoog is. Op de route richting Pontarlier is 

het via de San Bernadino-pas, het Rhône dal of via Sion en het meer van Geneve wat 

eenvoudiger.  

In ieder geval een prachtige route, waarbij we zeker Frans Lux zijn vrienden van “Ge-

neva Control” weer gaan spreken. Op weg naar de Mont Blanc was Frans namelijk af 

en toe de TMA limieten van Geneve vergeten, hetgeen tot hilarische gesprekken met 

Control leidde wanneer hij per ongeluk kort in de TMA hing. Eén avond mocht Frans 

dat dan ook nog even verder met de heren via de telefoon spreken om wat meer uit-

leg te geven. In ieder geval konden we er hard om lachen, maar uiteraard werden er 

ook lessen uit getrokken.  

 

In de volgende uitgave van de Albatros hopen we verder in de detail te kunnen tre-

den over de route, maar laat dat niet beletten je al op te geven (via website Vlieg-

club). De eerste aanmeldingen zijn binnen en we rekenen op een mooie opkomst! Erg 

leuk, dat er nu al mensen zijn die zich alleen voor het 2e deel (Pontarlier) hebben op-

gegeven. Vanuit Seppe is het niet al te ver en de verwachting is, dat we daar een 

mooie opkomst gaan hebben met elkaar. Kortom, een mooi moment om de club 

weer even goed te laten bruisen! Tot dan! 

 

Gijs en Philip  
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WAT SCHUILT ER ACHTER DE ATO? 
 
Peter vroeg mij of er na onze ATO meeting iets te schrijven viel over de vlieg-

school om in de Albatros te plaatsen. 

In 1e instantie dacht ik, ach dat gaat over interne dingen, dat is niet interessant.  

Maar in 2e instantie leek het me eigenlijk wel leuk om eens vertellen hoe we 

achter de schermen georganiseerd zijn en wat we daar met elkaar doen. 

 
De vliegschool (officieel ATO 228) heeft een verplichte organisa-

tiestructuur met verplichte functies. Om te beginnen een 

MT van 4 personen. De Head of Training (Jo) de Safetyma-

nager (Victor) de Compliance Monitoring Manager 

(Rudy) en de Accountable Manager (ondergetekende)  

We zijn allen vrijwilligers. 

De staf bestaat uit alle Flight Instructors, die jullie alle-

maal wel zullen kennen en die in iedere colofon van de 

Albatros terug te vinden zijn. Daarnaast hebben we 

onze vraagbaak Dick, die ons nog steeds helpt. 

Boven de ATO (Aproved Training Organisation) hangt de 

stichting SOO (Hans en Wim). Dit is het juridische vehikel van 

de ATO. 

 

Wij bieden als school de opleidingen aan, die ons zijn vergund. (PPL, LAPL, SEP, 

Nightrating)  

En met z’n vieren proberen we ervoor te zorgen dat de school gerund wordt volgens 

de EASA-wetgeving en volgens onze manuals, die daarvan afgeleid zijn.  

We hebben zelfs een verplicht aantal meetings. Zo’n meeting hebben we dus net 

achter de rug en daarin bespreken we zaken rondom safety, de studenten en instruc-

teurs, wetgeving en organisatie.  

Op dit moment heeft de 

school 25 studenten die in 

meer of mindere mate actief 

zijn. De meesten voor PPL, 

maar ook wel voor de SEP-ra-

ting.  

 

Grt.  

Jacqueline Tinga   

  



 

 

Albatros | Nr. 03 | 2024                                       24                                                                

NIEUWE HAVENMEESTER OP SEPPE 
Het doet mij bijzonder veel genoegen om u, als directeur-havenmeester sinds no-

vember 2017, te kunnen meedelen dat per 31 maart a.s. het Breda Airport Team 

zal worden versterkt met een nieuwe Havenmeester in de persoon van Dick 

(H.J.) van Gasteren. 

 

In de komende maanden zal Dick ingewerkt worden en geleidelijk aan een deel van 

mijn taken overnemen, zeker wat betreft de dagelijkse operatie van de luchthaven. 

Voor mijzelf betekent dat een welkome verlichting in de dagelijkse taken, welke mij, 

in deze roerige tijden in de luchtvaart en de noodzaak tot verduurzaming, de ruimte 

verschaft om hier, als directeur, voldoende aandacht aan te kunnen schenken. 

 

Jan Voeten 

INTRODUCTIE 
Mijn naam is Dick van Gasteren en ik ben 59 jaar oud. Ik ben geboren in Breda en heb 

2 kinderen, allebei jongvolwassen en staan op eigen benen. 

Toen ik 16 jaar was, ben ik op vliegveld Seppe, samen met mijn vader, begonnen met 

motorvliegen. Bij Seppe Air Service heb ik op 17-jarige leeftijd mijn brevet gehaald. Ik 

was toen de jongste vlieger in Nederland en kreeg uit handen van Martin Schröder  

(Martinair) mijn wing uitgereikt. 

Mijn droom was altijd al om vlieger te worden en dankzij mijn vader heb ik dit kun-

nen verwezenlijken. Het is toen ook gelukt om aangenomen te worden bij de 

Koninklijke Luchtmacht. Ik heb hier 25 jaar als vlieger op helikopters gevlogen. Hierin 

lesgegeven en een aantal staffuncties gedaan. De laatste 12 jaar heb ik op de vliegba-

sis Eindhoven op de C130 Hercules gevlogen.  

Tijdens mijn diensttijd heb ik vele uitzendingen meegemaakt en ben ik op veel plaat-

sen in de wereld geweest om hulp te verlenen, mensen te bevrijden en te zorgen 

voor vrede en veiligheid. Hier ik heb ik tot mijn 59e als operationeel vlieger aan mee 

kunnen doen, waar ik heel dankbaar voor ben. 

Nu ik de leeftijd heb gekregen om met functioneel leef-

tijdsontslag te gaan, was ik op zoek naar een functie 

waarbij ik mijn expertise, hobby en gevoel kwijt 

kon. Vliegveld Seppe, Breda Airport, heeft altijd 

voor mij een speciale plek gehad. Hier is het be-

gonnen, hier liggen mijn roots in de luchtvaart. 

Het geeft mij een speciaal gevoel om de cirkel 

rond te maken. 

Ik hoop in de toekomst het team havenmede-

werkers te kunnen ondersteunen om Breda Air-

port goed en veilig door te laten ontwikkelen.  

 

Dick van Gasteren 
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UIT DE OUDE DOOS 
Ik ben niet zo’n grote schrijver, maar ik wil de lezer toch nog iets laten zien. 

Deze foto kwam ik tegen tussen al mijn oude herinneringen (herinneringen zijn 

altijd oud), die ik op beeld heb vastgelegd. 

 

In de jaren van mijn opleiding, ja tot vlieger, kwam ik met vliegmaatjes en of instruc-

teur op verschillende velden waaronder dit vliegveld. 

Ik was met een toestel, bui-

ten beeld, ik denk de PH-

VSU of PH-VSS. Dit veld kent 

iedereen bij ons op de club 

denk ik. 

Er stonden 2 toestellen ge-

parkeerd, die vroeger club-

kisten waren, of waren ge-

weest. 

De PH-VSN was ons oplei-

ding toestel voordat we de 

PH-VSU hadden en de PH-

RBA was een fijne reiskist in 

die dagen, het is een Robin 

HR-100 (het was wel een 

dure kist in onderhoud, maar 

vloog erg goed). 

Maar nu terug naar dit 

plaatje, het moet geweest 

zijn beginjaren negentig, 1 of 

2 en negentig. Een leuk tripje 

voor een zaterdag of zon-

dag, even naar het buiten-

land en niet te ver weg. 

Op tijd terug zijn, want het 

was toen altijd Happy Hour 

in het weekend. 

Op dit veld was het restaurant ook wel eens gesloten en daarom, denk ik, hadden ze 

dit openbaar urinoir geïnstalleerd met de juiste aanduiding van de doelstelling. 

Ik vond hem praktisch origineel en leuk geplaatst. 

(Het vliegveld hier betreft ons aller bekende Balen-Keiheuvel EBKH). 

 

Groet 

Hans Verdouw 
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THEMA AVOND HOMEBRIEFING 
We waren gewaarschuwd, Oscar Bal is een enthousiast spreker en als hij een-

maal op dreef is, is hij niet meer te stoppen. Daarom maar uit voorzorg besloten 

de avond wat vroeger te laten beginnen. 

Zijn enthousiasme werd beloond met een vol clubgebouw, we kwamen stoelen te 

kort. 

 

Oscar liet ons achter de schermen kijken wat er met onze vliegplannen gebeurt en 

dat was voor velen een eyeopener. Vooral het distributiesysteem van ingediende 

vliegplannen was interessant om te weten hoe dat werkt. 

Middels een heldere power point presentatie werden ook de spelregels haarfijn uit-

gelegd, wat wel en wat niet kan en mag bij het indienen of wijzigen van een vlieg-

plan. 

De volledige power point presentatie is op de website gezet en is een mooi naslag-

werk wanneer je nog eens wilt kijken hoe het ook weer zat. 

 

Dank aan Oscar Bal, die deze presentatie belangeloos heeft verzorgd. 
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HOEZO VLUCHTVOORBEREIDING? 
Op de eerste zonnige zaterdag van dit jaar besloten – onafhankelijk van elkaar – 

een aantal vliegers een vfr vluchtje te maken naar Stadtlohn, een veld net over 

de grens in Duitsland. 

 

DutchMil zag het ook gebeuren en vroeg zich of 

er iets speciaals te doen was op Stadltohn. 

“Neen hoor” was het antwoord van een van de 

vliegers, “gewoon een leuke zaterdag bestem-

ming”. 

Opvallend was wel, dat alle piloten en passagiers in de loop van de namiddag met 

rammelende honger terugkwamen op Seppe. 

Dus Peter maar gauw de keuken in laten duiken, om voorafgaand aan het Happy 

Hour, een schaal met frites en snacks op tafel te zetten. Werd zeer gewaardeerd, want 

binnen 5 minuten was de schaal leeg. 

 

Moraal van het verhaal. Bij vluchtvoorbereiding hoort ook het restaurant te raadple-

gen of ze wel open zijn. 

Was niet gebeurd en bij aankomst bleek de uitbater op vakantie te zijn om bij te ko-

men van Carnaval. 

 

Weer wat geleerd. 

Statdlohn EDLS 
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AERO FRIEDRICHSHAFEN 2024 

 

De mooiste en grootste luchtvaartbeurs van Europa komt weer in zicht. 

 

Van 17 t/m 20 april is de beurs geopend voor het luchtvaart minnend publiek waar 

zo’n 670 stands bemand zullen zijn. 

Wil je de Aero nu per vliegtuig bezoeken, dan kun je vanaf nu al een slot aanvragen. 

Ga naar de website AERO Friedrichshafen | April 17 - 20, 2024 (aero-expo.com) waar 

alle informatie over het reserveren van een slot is terug te vinden. 

 

++++++++++ 

TGB SCHIPHOL TMA-1 VERLENGD 
Het tijdelijk gebied met beperkingen (TGB), is met een jaar verlengd. Het TGB was 

door de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) op 13 juli 2023 ingesteld voor het 

luchtruim onder de Schiphol TMA-1 (Terminal Control Area). Het TGB geldt tot en 

met 20 maart 2025. Voor dit TGB geldt, dat binnen dit gebied een piloot verplicht is 

om de transpondercode 7020 te voeren en om de radiofrequentie 124.300 MHz 

van Amsterdam Information continu uit te luisteren. 

Doel van het TGB is om luchtruimschendingen (airspace infringements) tegen te 

gaan.  

 

Uitluisterplicht 
Met de TGB wordt onder de TMA-1 een Transponder Mandatory Zone (TMZ) met uit-

luisterplicht ingesteld. Amsterdam Information kan via de frequentie contact maken 

met de piloot als deze zonder toestemming van de luchtverkeersleiding ergens vliegt, 

waar deze toestemming verplicht is om de veiligheid van het vliegverkeer van en naar 

Schiphol te waarborgen. Hierdoor kan de luchtruimschending sneller worden opge-

heven. Zo kunnen potentieel gevaarlijke situaties worden voorkomen, zoals het risico 

op botsingen, verstoringen van Schiphol-verkeer en problemen door de zuigkracht 

van grote vliegtuigen in de buurt (wake turbulence). 

https://www.aero-expo.com/
https://newsletter.aero-expo.de/d?p00ezfxi00gfcg00d000000000000000b2lnq2fx6lxrpyveqez4ht5q00003w0000000y5hhhy
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Niet vrijblijvend 
De regels zijn niet vrijblijvend. Als Amsterdam Information geen contact kan maken 

met een piloot in de TMZ, of als de transpondercode 7020 niet wordt gevoerd, dan is 

deze piloot in overtreding. De ILT en de Luchthavenpolitie kunnen dan handhavend 

optreden. 

Uitzonderingen 
De verplichting gelden niet voor zweefvliegtuigen, zeilvliegtuigen, schermvliegtuigen 

en paramotors. Ook uitgezonderd zijn VFR-vluchten die vanuit het oosten via de 

Mike-arrival naar luchthaven Lelystad (EHLE) vliegen, alsmede het lokale circuitver-

keer bij vliegveld Hilversum (EHHV). 
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INTRODUCTIE I 
Aangezien vliegen altijd een jongensdroom van mij is geweest, ben ik 1.5 jaar gele-

den begonnen met lessen, hier op Seppe, bij Executive Flight Academy en heb ik eind 

januari mijn vliegbrevet gehaald. 

Onlangs ben ik dan ook lid geworden van de vlieg-

club, waar ik hoop leuke ervaringen op te doen en 

mooie vluchten te maken. 

Ik ben 38 jaar, woon in Rotterdam, samen met mijn 

vrouw en 2 poezen en ben in het dagelijks leven 

constructeur in de Hightech machinebouw bij een 

kleine startup. 

Verder sport ik graag en ben ik nu druk aan het 

trainen voor een obstacle run marathon, aangezien 

ik weer wat meer vrije tijd over heb in het weekeind, 

nu ik mijn brevet heb gehaald. 

Komende tijd ga ik lekker trainen op de Robins en 

na de check-out zeker familie en vrienden rondvlie-

gen.  

Ik hoop jullie binnenkort op de club tegen te komen 

(ik ben die lange man met baard), en sta altijd open voor een gezellig praatje. 

 

Groetjes en tot dan! 

 

Niels Appel  

 

INTRODUCTIE II 
Ik ben Paul en recent lid geworden van de club, wonende te Spijkenisse, getrouwd en 

4 kinderen. Inmiddels 30 jaar werkzaam in de IT in uiteenlopende rollen/functies. 

Ik vlieg sinds 2017 en ben regelmatig op Seppe geweest, vaak met een Robin van 

Vliegclub Rotterdam.  

Hans, Hans en Jack hebben mij enthousiast gemaakt voor de kisten van Airwings BV. 

Ik hoop dat het weer snel opknapt, zodat we allemaal weer veel mooie vluchten kun-

nen maken. 

 

Tot ziens allemaal! 

 

Groet Paul Inholz 
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INTRODUCTIE III 
"Hé, mijn naam is Geert Cantens (niet Geert Carsten, zoals vermeldt in de vorige edi-

tie) en ik kom uit het 'verre' België. Ik woon samen met mijn vriendin en samen heb-

ben wij twee tienerdochters en een Border Collie hond. 

Ik vlieg al meer dan 10 jaar als PPL-piloot. In 2023 heb ik bij MGC225 mijn TMG-class 

rating behaald. Dit jaar begin ik ook 'echt' te zweven 

bij vliegclub Midden-Zeeland. 

De meesten beginnen met zweefvliegen en schakelen 

dan soms over naar het motorvliegen, wel, ik doe het 

juist andersom. 

Verder vlieg ik al sinds mijn 15de met modelbouw 

zweefvliegtuigen. 

Hopelijk tot binnenkort op het vliegveld!" 

 

Vriendelijke groet, 

Geert 

 

++++++++++ 

 

INTRODUCTIE IV 
“Greetings, I’m Pavlo. Due to the war, I came from Ukraine in pursue of my dreams 

and new life. Not married, no kids. I work as Watch Officer at Sea on Chemical  

Tankers. I’ve joined this club because of its community, history and affordable air-

crafts, which are magnificent.  

My goal is to become commercial pilot, most preferably on Business Jets. Though I 

wish I could join military forces to handle jet  

fighters, ha-ha.   
I’m looking forward for many flights ahead of us 

and will be glad to learn from anyone who is will-

ing to share their experiences.  

See you soon at the club.” 

  

Kind regards, 

Pavlo Pasichnyk 
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MEDEDELINGEN  

 

Nieuwe leden 
 

• Kees Roset uit Rijen is per 19 februari geassocieerd lid geworden, tevens lid 

van MGC225 en in het bezit van een TMG license. 

• Elizabeth Esseling uit Amersfoort (per 4 maart) gaat haar praktijkopleiding 

vervolgen bij Bob op onze Robins. 

• Per 11 maart is Bert Otten uit Delft geassocieerd lid geworden. Bert is ook 

lid van MCG225. 

 

Allen hartelijk welkom bij Vliegclub Seppe. 

 

Geslaagd 

 
• Marco van Velzen heeft zijn herhalingstraining afge-

rond. Zijn SEP was meer dan drie jaar verlopen. Je 

moet dan een herhalingstraining volgen, in zijn ge-

val de class rating training syllabus en dat afronden 

met een gedegen proficiency check met een exami-

nator. 

Zijn instructeur was Theo en de examinator was Jo 

van Sprang. 

 

Marco Van harte gefeliciteerd. 
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